
Výročná správa o činnosƟ Rady školy pri Základnej škole Sídlisko II 1336 

vo Vranove nad Topľou za rok 2021 

 
 
Rada školy pri ZŠ Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou pracovala v kalendárnom roku 2021 v tomto
zložení:  
 
Za zástupcov pedagogických zamestnancov: 
PaedDr. Anna Brcková - predsedníčka 
Mgr. Daniela Babiaková 
 
Za zástupcov nepedagogických zamestnancov: 
Jaroslav Natafaluši 
 
Za zástupcov rodičov: 
Ing. Jana Bakajsová 
PhDr. Slavomír Kmec 
PhDr. Maroš Mitrík 
Mgr. Dana Zajícová 
 
Za zriaďovateľa:  
PhDr. Jozef Baran 
JUDr. Štefánia Križovenská 
Ing. Ján Lapčák 
Ing. Peter Michalov 

Vzhľadom na zlú pandemickú situáciu v roku 2021 sa Rada školy pri Základnej škole Sídlisko II
1336 vo Vranove nad Topľou zišla na dvoch zasadnuƟach.  

Na  zasadnuơ v máji 2021 boli prerokované aj body z plánu práce na mesiac február 2021,
druhé zasadnuƟe bolo 13. septembra 2021. 

Na prvom zasadnuơ 4. mája 2021 bolo prerokované a schválené vyradenie Školskej jedálne
Sídlisko II 1336, Vranov nad Topľou ako súčasƟ Základnej školy Sídlisko II 1336, Vranov nad Topľou zo
siete  škôl  a  školských  zariadení  SR  k  31.08.2021  a  následne  zaradené do  siete  škôl  a  školských
zariadení SR od 01.09.2021.  
     ZasadnuƟe  prerokovalo  a schválilo  Výročnú správu o činnosƟ Rady školy  pri  Základnej  škole
Sídlisko II 1336 vo Vranove nad Topľou za rok 2020.  
Bol prerokovaný a schválený nový Štatút Rady školy pri Základnej škole Sídlisko II 1336 vo Vranove
nad Topľou.  
Pán riaditeľ Mgr. Peter Kocák informoval členov Rady o hospodárení školy za kalendárny rok 2020,
ktoré bolo v priebehu celého školského roka vyrovnané. Za obdobie september až december 2020



prebehla  kontrola  hlavnej  kontrolórky  mesta,  ktorá  skonštatovala,  že  škola  hospodárne  nakladá
s finančnými prostriedkami.  
Informácie o rozpočte školy na kalendárny rok 2021 poskytol pán riaditeľ Mgr. Peter Kocák. Umožnil
nahliadnuť do finančného rozpočtu školy za rok 2021 a prítomným vysvetlil, koľko financií bolo škole
pridelených z mesta a koľko bolo prenesených za rok 2020 a na čo sa Ɵeto prostriedky použili. 
    Správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok šk. r. 2020/2021 p. riaditeľ predniesol
formou  prezentácie,  kde  prítomní  videli  celú  správu  spolu  s úspechmi  žiakov  našej  školy na
obvodovej, krajskej, celoslovenskej a medzinárodnej úrovni, informoval o prechode z prezenčnej na
dištančnú formu vyučovania, informoval o tom, aké nastali zmeny v hodnotení, dochádzke, testovaní
T9 a T5, v testovaní cez NÚCEM. Poskytol informácie o výsledkoch Kompara, kde boli testovaní žiaci
4. ročníka z predmetov SJL, MAT, PDA, VLA a Všeobecný prehľad a žiaci 8. ročníka z predmetov MAT,
SJL, BIO a GEG. Výsledkami sa naša škola umiestnila medzi 25% najúspešnejších škôl Slovenska.  
    V rámci  koncepčného rozvoja školy a zapojenosƟ školy do projektov riaditeľ  školy informoval
zúčastnených  o súčasnom  stave  školy,  počte  žiakov  a zamestnancov  a umiestnení  školy  v rámci
INEKO.  Vysvetlil,  že  úlohou  školy  v najbližšom  období  je  stať  sa  centrom  vzdelávania  pomocou
zážitkovej výučby, vytváraním tzv. EKO učební v exteriéri školy, konaním EKO dní, EKO týždňa, Týždňa
otvorenej školy. Plán je stať sa regionálnym strediskom environmentálnej výchovy. Na údržbu EKO
učební  v  exteriéri  bude  pravdepodobne  potrebné  prijať  nového  človeka.  Pán  riaditeľ  posunul
vzdelávanie  pedagógov ďalej  prostredníctvom nového Office 365 a školení  Edupage.  V najbližšom
období  plánuje  vytvoriť  ơm odborníkov,  tzv.  inkluzívny  ơm,  ktorý  bude  pozostávať  zo  školského
psychológa, špeciálneho pedagóga, výchovného poradcu a asistenta. V rámci mimoškolskej činnosƟ
je škola zameraná na šport (volejbal, atleƟka a plánuje sa rozšírenie o jamping) a kultúru (mažoretky
Varanovia  a Cifroško).  Okrem  toho  má  škola  pripravených  množstvo  krúžkov.  Škola  sa  zapojila
prvýkrát  do  projektu  ERAZMUS,  prostredníctvom  projektu  Čítame  radi škola  získala  finančné
prostriedky na nákup kníh pre deƟ do školskej knižnice. Projektom Spolu múdrejší sme sa zapojili do
individuálneho  vzdelávania  žiakov  so  sociálne  znevýhodneného  prostredia  a  žiakov  so  slabším
prospechom.  Na  škole  sa  vypracoval  projekt  workautového  ihriska,  ktoré  bude  slúžiť
v dopoludňajších a popoludňajších hodinách na vyučovanie ale aj na činnosť ŠKD. Okrem toho bol
vypracovaný projekt na výstavbu šatní a modernej školskej knižnice ako oddychovej zóny. V tomto
smere pán riaditeľ  oslovil  radu školy,  aby odporúčala  zriaďovateľovi  a poslancom mesta  podporiť
tento projekt a súhlasiť s výstavbou a finančnou dotáciou.  
    Čo  sa  týka  materiálno-technického  vybavenia,  školu  navšơvil  aj  minister  školstva  a prisľúbil
finančnú pomoc na rekonštrukciu elektroinštalácie celej školy, ktorá je v havarijnom stave. Okrem
toho  sa  riaditeľ  školy  snaží  získať  finančné  prostriedky  prostredníctvom  projektov  na  výstavbu
zelených plôch v okolí  školy,  spolupracuje  Ɵež  s rodičmi  prostredníctvom občianskeho  združenia.
Všetkým prítomným sa naplánované projekty páčili a vyslovili podporu pre ich realizáciu. 
    O  priebehu zápisu  žiakov do  1.  ročníka  ZŠ  informoval  p.  riaditeľ.  Zápis  sa  konal  v dňoch od
7.4.do 9.4.2021 vo veľkej telocvični pri dodržaní všetkých epidemiologických opatrení (bez deơ). Aj
v tomto  školskom  roku  bolo  rodičom  umožnené  vyplniť  elektronickú  žiadosť,  čím  sa  urýchlila
administraơva. Zápis bol financovaný z rodičovských a školských peňazí. Prijatých bolo 101 deơ do 4
tried prvého ročníka (niektoré deƟ budú mať odklad školskej dochádzky). P. riaditeľ by bol rád, keby
sa v najbližšej dobe podarilo dosiahnuť počet žiakov na škole cca 800. V dnešnej dobe je ich približne
750. 



    P.  riaditeľ  sa  vyjadril  aj  ku  krúžkovej  činnosƟ  na  škole,  ktorá  nemôže  prebiehať  v súvislosƟ
s epidemiologickými opatreniami. Všetky finančné prostriedky z tejto činnosƟ boli použité na nákup
dezinfekcie  na  školu,  na  materiálno-technické  vybavenie  (IKT,  tonery,  papier,  rúška  pre
zamestnancov) a na vypracovanie jednotlivých projektov. 

Na  zasadnuơ  RŠ  dňa  13.  septembra  2021 riaditeľ  školy  Mgr.  Peter  Kocák  oboznámil
prítomných  so  správou  o výchovno-vzdelávacej  činnosƟ,  jej  výsledkoch  a podmienkach  škôl
a školských zariadení za šk. rok 2020/2021, ktorá bola pedagogickou radou schválená 29.6.2021. 
Zdôraznil, že na ZŠ Sídlisko II bolo nekvalifikovane odučených len 4,9 % a každý rok sa to zlepšuje.
Vzdelávacia  činnosť  prebiehala  bezproblémovo aj  napriek  pandémii  Covid  19  a žiaci  sa  spolu  so
svojimi učiteľmi zapojili do viacerých projektov a súťaží. Prebehlo aj testovanie prostredníctvom e-
Testovania vo viacerých ročníkoch, kde si mali žiaci možnosť overiť si svoje vedomosƟ. Čo sa týka
materiálno technickej stránky, boli vymenené svieƟdlá v telocvični za LED svieƟdlá.  
     Rada školy Správu odporučila predložiť zriaďovateľovi bez pripomienok. Správa je zverejnená na
webovej stránke školy. 
    Riaditeľ školy Ɵež predložil členom RŠ Školský vzdelávací program, Program ŠKD a CVČ vypracované
podľa  pokynov  MŠ SR.  Okrem iného  informoval  o inovovaných učebných osnovách za  jednotlivé
vyučovacie predmety a oboznámil členov RŠ o zmenách. V 9. ročníku sa z predmetu dejepis odobrala
1 vyučovacia hodina (z celkového počtu 3), ktorú nahradí nový predmet – environmentálna výchova,
keďže  škola  je  silne  environmentálne  založená.  Okrem  vyučovacieho  predmetu  boli  zriadení  aj
koordinátori  environmentálnej  výchovy  osobitne  pre  1. a 2.  stupeň.  Hodnotenie  na  škole  bude
prebiehať klasifikáciou okrem 1. ročníka a HUV, VYV, THD a EV na druhom stupni. Výchovný program
pre ŠKD sa nesie pod názvom Pre život a pre radosť. V ŠKD pribudli nové oddelenia, stúpol počet na
10.  Finančne  ŠKD  spadá  pod  ministerstvo  vnútra,  preto  riaditeľ  školy  žiada  o dofinancovanie.
Informoval, že  v súčasnosƟ ŠKD navštevuje 315 žiakov. Od 1.9. 2021 stúpol poplatok do ŠKD na 10
eur.  Program CVČ sa nesie pod názvom Pohybom ku zdraviu.  Spadajú tu 3 oddelenia – volejbal,
mažoretky Varanovia a DFS Cifroško. Všetky zložky slúžia na reprezentáciu školy a pre zdravie deơ.
Poplatky ostali ako minulý školský rok. 
    K pedagogicko-organizačnému a materiálno-technickému zabezpečeniu výchovno-vzdelávacieho
procesu  p.  riaditeľ  pripomenul,  že  všetci  zamestnanci  boli  preškolení  BOZP  a pribudli  noví
zamestnanci školy v pozícii učiteľov, vychovávateľov a upratovačiek. Spolu je na škole 798 žiakov a 71
zamestnancov, z toho 60 pedagogických a 11 nepedagogických. Niektorí učitelia sa vráƟli z materskej
dovolenky. Jedného zamestnanca na pozíciu upratovačky zabezpečil úrad práce. 
Škola sa podieľa na viacerých projektoch,  jedným z nich je aj projekt Erazmus,  kde budú učiteľky
cudzích  jazykov  vyslané  na  školenie  do  zahraničia.  Škola  získala  1000  eur  cez  projekt  Telekom
a prebehol projekt Spolu múdrejší. Okrem toho bolo oslovených 9 bánk s prosbou o počítače pre deƟ.
    Pán  riaditeľ  Mgr.  Peter  Kocák  informoval  prítomných  členov  Rady  školy  o rekonštrukčných
akƟvitách  v priestoroch  školy  a vonkajšieho  areálu  počas  letných  prázdnin. PSK  prispelo  čiastkou
8 000 eur na workoutové ihrisko, ktoré bolo v lete zrealizované. Patrí tam 7 posilňovacích strojov,
ktoré  sú prístupné  nielen  pre  žiakov,  ale  aj  pre  verejnosť.  Prebehla  ďalšia rekonštrukcia  chodby
v škole,  výmena  sklenených  sƟen  a obklad.  Boli  urobené  3  triedy  a vynovený  bol  aj  kabinet
matemaƟky. Začala sa prestavba a realizácia projektu od r. 2016 na prerobenie odborných učební
chémie  a fyziky.  Bol  vymenený  laboratórny  nábytok  a  podlahy.  Tiež  boli  vymenené  umývadlá  v
triedach na 1. stupni a namontované nové umývadlá do kabinetov 1. stupňa. Zrealizovala sa výmena



časƟ  starého  plota  za  nový.  Na  budovu  školy  bol  namontovaný nový  nápis  –  názov  školy  v 3D
prevedení  a slovenský znak. Z mimorozpočtových zdrojov bolo pred školou osadené Srdce nádeje
a pomoci  pre  pomoc  hendikepovaným  deťom.  MŠ  schválilo  150 000  eur  na  rekonštrukciu
elektroinštalácie(z dôvodu havarijného stavu) na škole. Zvyšok dofinancuje mesto a vlastnými zdrojmi
prispeje aj ZŠ.  
     Na zasadnuơ  bol predložený návrh na kandidáta do Obecnej školskej rady. Za Radu školy pri ZŠ
Sídlisko II 1336 vo Vranove n. T. bola navrhnutá  Mgr. Dana Zajícová. 
   Poslanci  mesta  sa  pozastavili   pri  rozpočte  na  financovanie  prerobenia  elektroinštalácie  na
základnej  škole.  Riaditeľ  školy  vysvetlil,  že  muselo  prebehnúť  prepočítanie  financií  z dôvodu
zvyšovania cien ako materiálov, tak aj pracovnej sily. 
 
   Rada  školy  pri  ZŠ  Sídlisko  II  vo  Vranove  nad  Topľou  realizovala  svoje  akƟvity  v roku  2021
v spolupráci s vedením školy a v úzkej spolupráci s rodičmi. 

 
Vo Vranove nad Topľou 10. marca 2022                                                          PaedDr. Anna Brcková 

predsedníčka rady školy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 


